
 

Protokół Nr L/2023 

z obrad L sesji Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 27.02.2023 r. w sali Urzędu Gminy 

w Kołaczkowie. 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska o godz. 15:00 otworzyła 

pięćdziesiątą sesję Rady Gminy Kołaczkowo. Powitała radnych i zaproszonych gości - listy 

obecności w załączeniu nr 1 i 2. 

Ad.2. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska 

stwierdziła, że na stan 15 radnych, obecnych na sesji jest 15 radnych i Rada jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad.3. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła porządek obrad do którego wójt Teresa 

Waszak wniosła o wprowadzenie dwóch projektów uchwał w sprawie:  

- zmiany uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę Kołaczkowo 

– pkt. 12       

- zmiany Uchwały Nr VI/41/2015 Rady Gminy Kołaczkowo z dnia 26 maja 2015 r. w sprawie 

ustanowienia nagrody imieniem Władysława Stanisława Reymonta za szczególne osiągnięcia 

i działalność na rzecz Gminy Kołaczkowo – pkt. 13  

Przewodnicząca Danuta Grabowska poprosiła radcę prawnego o uzasadnienie dlaczego nie 

mogą być wprowadzone zmiany w regulaminie przyznawania nagrody proponowane podczas 

posiedzenia komisji wspólnych. 

Radca prawny Rafał Masłowski poinformował, że nie może być powołana kapituła wyłaniająca 

laureata nagrody im. Wł. St. Reymonta składająca się z osób spoza rady gminy. Z przepisu art. 

18 ust. 2 pkt. 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym wynika, że do 

wyłącznej właściwości rady gminy należy nadawanie honorowego obywatelstwa gminy. 

Należy przez to rozumieć przyznawanie nagród i wyróżnień. 

Radna Małgorzata Jakubowska uważa, że określenie nowego terminu składania wniosków 

do 31 maja wydłuży czas na podjęcie prac nad zmianą regulaminu.  

Wójt Teresa Waszak zaproponowała, by w tym roku nie zmieniać regulaminu, ponieważ został 

miesiąc na złożenie wniosków. Uważa, że do tematu nad zmianą regulaminu należy wrócić po 

przyznaniu nagrody. 

Radny Jerzy Woś zaproponował, aby na dzisiejszej sesji wydłużyć czas na składanie wniosków 

do 31 maja. 

Radny Robert Ptaszyński wniósł o to, by na posiedzeniach komisji był obecny radca prawny. 

Głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie zmian do porządku obrad. 



Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad 49 sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

i realizacji uchwał podjętych  na poprzedniej sesji. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat złożonych odpowiedzi 

na interpelacje.  

9. Sprawozdanie Wójta Gminy Kołaczkowo ze współpracy z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2022. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 rok. 

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok. 

12.  Zmiana uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach prowadzonych przez gminę Kołaczkowo. 

13.  Zmiana Uchwały Nr VI/41/2015 Rady Gminy Kołaczkowo z dnia 26 maja 2015 r. 

w  sprawie ustanowienia nagrody imieniem Władysława Stanisława Reymonta 

za  szczególne osiągnięcia i działalność na rzecz Gminy Kołaczkowo.                       

14. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 

2023-2030. 

15. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2023 rok.  

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Odpowiedzi na zapytania. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 4 

Do protokołu nie zgłoszono uwag i został przyjęty. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 5. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła informację z realizacji zadań w okresie 

międzysesyjnym. 

Ad. 6. 

Wójt Teresa Waszak przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym oraz 

informację z realizacji uchwał podjętych na ostatniej sesji. Wójt odniosła się do sytuacji, która 

miała miejsce podczas zebrania wiejskiego w Sokolnikach. Poinformowała, że została 

zaproszona przez panią sołtys na zebranie do Sokolnik, jednak  odpowiedziała, że w tym dniu  

nie może w nim uczestniczyć. Na pytanie o charakter zebrania, Pani sołtys odpowiedziała, 

że zebranie dotyczy zmian w funduszu sołeckim i  obecność wójta nie jest konieczna. Pani wójt 

z powodu swojej nieobecności,  poprosiła panią sołtys o przekazanie informacji mieszkańcom 

o budowie toalet w Sokolnikach przy świetlicy. Nie wie czy pani sołtys przekazała 

mieszkańcom taką informację.  

Informacje pisemne w załączeniu nr  3 i 4. 

Ad. 7. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że interpelacje nie wpłynęły. 

Ad. 8  

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła odpowiedzi na zgłoszone przez radnych 

wnioski. 

Ad. 9  

Inga Mencel-Pol przedstawiła sprawozdanie Wójta Gminy Kołaczkowo ze współpracy 

z organizacjami pozarządowymi w roku 2022. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr  5 do protokołu. 

Ad. 10.  

Radny Adam Kruszyński przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie 

z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr  6  do protokołu. 

 

 



Ad. 11.  

Radny Wiesław Urbaniak przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 12.  

Milena Świątek kierownik referatu oświaty przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę Kołaczkowo. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr  L/356/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

gminę Kołaczkowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 13.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła projekt uchwały zmieniający Uchwałę 

Nr VI/41/2015 Rady Gminy Kołaczkowo z dnia 26 maja 2015 r. w sprawie ustanowienia 

nagrody imieniem Władysława Stanisława Reymonta za szczególne osiągnięcia i działalność 

na rzecz Gminy Kołaczkowo. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr  L/357/2023 zmieniającą Uchwałę Nr VI/41/2015 Rady Gminy Kołaczkowo z dnia 26 maja 

2015 r. w sprawie ustanowienia nagrody imieniem Władysława Stanisława Reymonta 

za  szczególne osiągnięcia i działalność na rzecz Gminy Kołaczkowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

 



Ad. 14.  

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 2023-2030. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr L/358/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołaczkowo 

na lata 2023-2030. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 15.  

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w  budżecie Gminy Kołaczkowo na 2023 rok. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr L/359/2023 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2023 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Wojciech Majchrzak, 

Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława 

Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska. 

Ad. 16.  

Sołtys Sylwia Strzelczyk odpowiedziała Pani Wójt, że usprawiedliwienie w ten sposób swojej 

nieobecności na spotkaniu sołeckim w Sokolnikach jest niestosowne. Uważa, że rozmowa 

przebiegała inaczej i mieszkańcy bardzo liczyli na obecność Pani Wójt, ponieważ jest 

w  Sokolnikach bardzo rzadko. 

Sołtys Marusz Kozielski zgłosił do naprawy nawierzchnię drogi Krzywa Góra – Lipie 

(od  strony Gminy Kołaczkowo). Zapytał czy można uregulować numerację posesji w Krzywej 

Górze, ponieważ są luki w numeracji i numery nie są nadane kolejno. 

Sołtys Aurelia Banaszak zgłosiła do podcięcia odrosty drzew od cmentarza we Wszemborzu 

w kierunku do Budziłowa. Zgłosiła powstałe zastoje wody po opadach deszczu na drodze 

ul. Polna w Kołaczkowie przy posesji nr 18-19. 

Sołtys Dawid Musielak podziękował za udział delegacji w pogrzebie brata. Zgłosił do naprawy 

ubytki w drodze Zieliniec Huby. 



Sołtys Wioleta Dzienniak zgłosiła do naprawy ubytki w drodze w m. Spławie na całej długości, 

po obu stronach. 

Sołtys Grzegorz Baranowski zgłosił do podcięcia odrosty drzew przy drodze Wszembórz- 

Cieśle Wielkie. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska zgłosiła do wycięcia krzewy przy drodze ul. Leśna 

w Sokolnikach. Wnioskuje o pomalowanie skorodowanych barierek na mostku 

za  ul.  Pocztową w Sokolnikach. 

Ad. 17.  

Wójt Teresa Waszak zaprosiła radnych na wizję lokalną przebiegu wykonania inwestycji 

w  SP w Bieganowie, w dniu 6 marca o godz. 13:00. 

Wójt Teresa Waszak udzieliła odpowiedzi na zapytania, informując: 

- odp. do Sołtys Strzelczyk – jako wójt uczestniczy w tych zebraniach sołeckich, na które jest 

zapraszana. Po raz pierwszy nie mogła być obecna w Sokolnikach, a dopytując o charakter 

spotkania, w odpowiedzi usłyszała, że dotyczy wprowadzenia zmian w preliminarzu. Zebrania 

sprawozdawcze po ustaleniu z sołtysami zostały zaplanowane w późniejszym terminie. 

- wnioski w sprawie napraw dróg powiatowych zostaną przekazane do Zarządu Powiatu. 

W  drogach gminnych ubytki są uzupełniane własnym sumptem. W związku z planowaną 

inwestycją ul. Szerokiej w Kołaczkowie, będzie zebrany materiał którym droga była 

utwardzona i zostanie on przekazany na drogę m. in. Grabowo Król. -  Żydowo, Gorazdowo – 

Sokolniki. 

- regulacja numerów posesji nie jest taka prosta, aby ją zmienić. 

- las na ul. Leśnej należy częściowo do nadleśnictwa, do którego skierujemy stosowne pismo. 

W ubiegłym zarośla przy ul. Leśnej zostały podcięte.  

- barierki na mostku zostaną odmalowane podczas sprzyjających warunków atmosferycznych. 

Ad.18.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta 

Grabowska zamknęła L Sesję Rady Gminy Kołaczkowo. 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Rady 

Monika Nowak             Danuta Grabowska 

 

 

 


